
kv-tk-2012Z15767
’s-Gravenhage 2012

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2011–2012 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2012Z15767 

Vragen van het lid Karabulut (SP) aan de minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over de bodemloze put van re-integratie (ingezonden 
11 september 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat de afgelopen zeven jaar 10 miljard euro 
is geïnvesteerd in commerciële re-integratiebureaus maar niemand weet 
hoeveel banen dit heeft opgeleverd?1 

Vraag 2
Kunt u uiteenzetten hoeveel geld per jaar is uitgegeven aan commerciële 
re-integratie, naar welke bedrijven deze middelen zijn gevloeid, hoeveel 
werklozen hiermee aan werk zijn geholpen en hoeveel duurzame banen dit 
heeft opgeleverd? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat gestopt moet worden met geld te stoppen in de 
bodemloze put van commerciële re-integratie en gemeenten de arbeidsbe-
middeling zelf ter hand moeten nemen door middel van bijvoorbeeld 
gemeentelijke leer-werkbedrijven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening van hoogleraar Ton Wilthagen dat twaalf jaar na de start 
van het experiment duidelijk is dat de effectiviteit heel erg beperkt is 
gebleven en dat veel bedrijven weinig hebben geleverd, maar er wel goed 
aan hebben verdiend? Zo ja, gaat u onderzoek doen naar de prestaties van 
deze bedrijven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat is uw oordeel over de situatie van de heer Bezooijen  die al langer dan 
tien jaar vast zit in re-integratietrajecten, van het kastje naar de muur wordt 
gestuurd, verschillende banen heeft gehad maar nog altijd geen eerlijk werk 
voor een eerlijk loon heeft? Bent u bereid onderzoek te doen naar de 
prestaties van het bedrijf Fourstar?2

1 AD, maandag 10 september 2012, «Re-integratie lijkt bodemloze put»
2 AD, maandag 10 september 2012, «Van kastje naar de muur tot wanhoop toeslaat»
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